
Diskussion	  om	  COL-‐bidraget	  

Bakgrund:	  
Styrelsen	  för	  2014	  fick	  av	  årsmötet	  möjlighet	  att	  gå	  med	  ett	  betydande	  minusresultat	  på	  grund	  av	  att	  
styrelsen	  året	  innan	  gick	  med	  vinst.	  I	  efterföljande	  budgetarbete	  ansåg	  styrelsen	  att	  det	  skulle	  finnas	  
utrymme	  för	  idéer	  och	  initiativ	  från	  alla	  medlemmar	  och	  5000	  kr	  budgeterades	  till	  något	  som	  kom	  att	  
kallas	  COL-‐bidrag.	  Målsättningen	  var	  att	  det	  skulle	  ge	  en	  större	  variation	  av	  aktiviteter	  och	  möjlighet	  
för	  alla	  att	  engagera	  sig.	  Ett	  reglemente	  togs	  fram	  och	  kan	  läsas	  i	  bilaga	  5.	  En	  ansökan	  gjordes	  och	  
den	  beviljades.	  

Diskussion:	  
Utifrån	  ovanstående	  bakgrund	  ställs	  följande	  fråga:	  Är	  detta	  något	  som	  bör	  finnas	  kvar	  och	  hur	  kan	  
det	  i	  så	  fall	  utvecklas?	  


